
Protokoll fört vid Västergötlands Bridgeförbunds årsmöte i 
Herrljunga 1 september 2012 
 
& 1  Thomas Johansson hälsade alla välkomna. Styrelsen har fått ett  
        förslag om att man inte skall besluta om de nya stadgarna på       
        detta årsmöte. Förslaget är att man vidareutvecklar stadgarna                 
        och beslutar på  klubbträffen nästa vår. Årsmötet godkände         
        förslaget. 
 
& 2  9 klubbar är närvarande. 
 
& 3   Årsmötet var utlyst på rätt sätt. 
 
& 4  Thomas Johansson valdes till ordförande för årsmötet 
 
&  5  Roland Andersson valdes till sekreterare. 
 
&  6  Verksamhets berättelsen föredrogs. Berättelsen kommer att 
          kompletteras till nästa styrelsemöte på grund av att resultaten 
          från SM‐finalerna inte fanns med.Hans Bogeskär skall skriva 
          kompletteringen. 
 
& 7    Kassören Bo Roos redogjorde för bokslutet och föredrog 
           budgeten för nästa år. Årsmötet godkände budgeten. 
 
&  8    Revisorernas berättelse lästes upp. Revisorerna föreslog att  
           styrelsen skulle beviljas ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
&  9     Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året. 
 
& 10    Medlemsavgiften till distriktet skall vara 70 kr även nästa år. 
 
& 11    Arvoden som beslutades. 900 kr till ordförande,kassör,  
             sekreterare och dataansvarig. 400 kr till övriga ordinarie 
             styrelseledamöter. 



            
 
& 13  Thomas johansson valdes till ordförande på 1 år 
 
& 14  Till styrelseledamöter på 2 år valdes Bo Roos, Christer Swenson, 
           Hans Bogeskär och Bengt Larsson. 
 
& 15  Till styrelsesuppleanter på 1 år valdes Jeanita Johansson och 
           Håkan Gustavsson. 
 
& 16   Till revisorer på 1 år valdes Stefan Lundh och Inga‐ Lill Bäck. 
            Till revisorssuppleanter på 1 år valdes P‐A Svensson och  
            P‐O Törnqvist. 
 
& 17   Till valberedning valdes på 1 år Thomas Samuelsson, Per  
            Larsson och  Kjell Karlsson(sammankallande). 
 
& 18   Inga motioner har inkommit‐ 
 
& 19  En grupp valdes att ta fram nya stagar. Gruppen består av 
           Thomas Johansson, Billy Grönlund och Björn Westling. 
 
 & 20  Inga övriga frågor fanns. 
 
& 21  Thomas Johansson tackade för mötet och förklarade det för 
           avslutat. 
 
Vid protokollet                                            Justeras 
 
 
Roland Andersson                                       Thomas Johansson                                 
            
             
           


